

Australia/ Australie



Claire Poyser

Age/ Âge: 19

City/Region/ Ville/Région: Victoria

Claire graduated from Camberwell Girls Grammar School in 2010 and has begun her studies in the Dean's Scholars Arts Program at Monash University. In high school, Claire was the School Debating and Public Speaking Captain, as well as Editor of the school magazine.

With the aim of tackling global poverty, Claire is currently the Executive Assistant to the Oaktree Foundation's Future Fund. She is the secretary of the Victorian Red Cross Youth Advisory Council Board and Co-Chair of the Youth Advisory Council of Victoria, where she works closely with the government to advocate for youth issues. She has been a member of the United Nations Youth Association since 2009, and is currently a tutor for students in their final year of high school for the subjects of French and Environmental Science. She is also completing a Diploma of Language in Chinese.

Claire is a strong believer in the power of youth advocating for what they believe in by sharing their ideas for global development. She is ready to advise world leaders about empowering solutions for girls and women.

Claire a récemment été diplômée de Camberwell Girls Grammar School en 2010, et elle a commencé ses études dans le programme en arts du doyen à Monash University. À l'école secondaire, Claire était capitaine des débats scolaires et d'art oratoire ainsi qu'éditrice du magazine de l'école.

Dans le but de s'attaquer à la pauvreté mondiale, Claire est présentement adjointe administrative à Oaktree Foundation's Future Fund. Elle est secrétaire de Victorian Red Cross Youth Advisory Council Board et co-présidente du Youth Advisory Council de Victoria, où elle travaille en collaboration étroite avec le gouvernement pour défendre les enjeux qui touchent les jeunes. Elle est membre de l'Association des jeunes des Nations Unies depuis 2009, et est présentement tutrice de français et de science environnementale pour les élèves de dernière année du secondaire. Elle complète également un diplôme de langue en chinois.

Claire croit fermement au pouvoir des jeunes de défendre leurs convictions en partageant leurs idées pour le développement mondial. Elle est prête à conseiller les leaders mondiaux sur des solutions favorisant l'autonomie des filles et des femmes.